
Interpelácia č. 44/2018   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Ing. Gore: 

Boli podpísané  zmluvy o dielo na umelú trávu a na plaváreň. Tieto zmluvy zo strany 

dodávateľov neboli dodržané, sú tam sankčné postihy vyplývajúce z týchto zmlúv. Chcem sa 

spýtať, aký zámer má mesto, ako bude postupovať pri naplnení vyžadovania týchto sankcií.   

 

JUDr. Galgoczy: 

V týchto zmluvách boli tie sankčné postihy dohodnuté ako možné, nie ako povinné a zatiaľ zo 

strany mesta nepadlo rozhodnutie na ich uplatnenie.  

 

Ing. Gore: 

Kedy padne rozhodnutie zo strany mesta na ich uplatnenie, alebo neuplatnenie? 

 

JUDr. Galgoczy: 

To vám zatiaľ neviem povedať.  

 

Ing. Gore: 

Pán primátor, nedostal som odpoveď na túto otázku. Nejde o čiastky radovo sto eur, tam ide 

o čiastky radovo desaťtisíce eur. Takže, radi by sme aj o tejto veci boli informovaní. Ešte 

v tomto volebnom období sa rozhodne o týchto zmluvách, lebo potom nemá význam, tu 

v Trebišove nemá význam robiť verejné obstarávanie a nemá význam podpisovať zmluvy, 

lebo tie zmluvy sa nemusia dodržiavať. Zo strany mesta, prečo nedošlo k tomu, žeby boli 

vypracované dodatky, keď sa tie zmluvy neplnili? 

 

PhDr. Čižmár: 

Práce sa zrealizovali v rozsahu, takže nehovorme o tom, že sa nedodržali. Boli zrealizované 

projekty, vy sami dobre viete v akom rozsahu a čo sa realizovalo tak v prípade futbalového 

štadióna umelej trávy, ako aj plavárne. Práce, ktoré sa realizovali na plavárni boli nad rámec 

toho, čo bolo požadované aj v rámci dotácie na rekonštrukciu, aj keď niektoré materiály 

distribuované medzi občanov hovoria o niečom inom, ale v konečnom dôsledku tak, ako bolo 

povedané, tie sankčné postupy nie sú povinné, mesto môže k nim pristúpiť, ak k nim pristúpi, 

tak vás budeme informovať. To, že sme zatiaľ k tomu nepristúpili, neznamená, že sme 

sankčný postih voči firme neuplatnili.  
 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 


